
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wadima Tyszkiewicza 

na 36. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 lutego 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobry 

Panie Ministrze! 

Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji, czy obecnie w Ministerstwie Sprawiedliwości trwają jakie-

kolwiek prace związane z konsultacjami, projektem zmian lub innymi działaniami mającymi na celu uregu-

lowanie funkcjonowania kancelarii odszkodowawczych oraz tematyki tzw. cesji, wydawanej chociażby 

w przypadku sprzedaży wierzytelności. 

Jeśli prace nie są prowadzone, to proszę o informację, czy i kiedy są planowane tego typu działania, a jeśli 

są prowadzone, proszę o szczegółowe informacje, na czym one polegają, kto jest ich inicjatorem i jaki jest ich 

cel. 

Wadim Tyszkiewicz 

 

 
 


